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Z A P I S N I K 
SA 17. SJEDNICE VMO  

17. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 13.09.2012. (četvrtak) s početkom u 17.30 sati u 
prostorijama Mjesne samouprave, F.Čandeka 36b 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ida Mahmutefendić, predsjednica VMO 
- Marin Barać, zamjenik predsjednice VMO 
- Kristian Čarapić, član VMO 
- Milka Milović, član VMO 
- Branko Miljak, član VMO 
- Darinka Ban, tajnica MO 
 
Odsutni opravdano: 
- Ante Peran, član VMO 
- Hadi Aji, član VMO 
- Dejan Kurelić, član VMO 
- Željko Rušec, član VMO 

 
Sjednicu je otvorila  predsjednica VMO, g-ña Ida Mahmutefendić  i predložila slijedeći: 
 
 

D N E V N I  R E D 
 
 

1. Preuzimanje mandata vijećnika u Vijeću MO Sveti Nikola 
2. Komunalni prioriteti mjesnih odbora-informacija i očitovanje 
3. Prometna problematika na ulazu u 3. maj - informacija 
4. Zahtjev za odreñivanjem kasnijeg završetka radnog vremena 

caffe bara "Gallery A je to" , A. Kosića Rika 11g 
5. Pripreme za izradu Programa rada Vijeća za narednu godinu-upute 
6. Razno 

 
 

Dnevni red Vijeće je prihvatilo jednoglasno, kao i prijedlog predsjednice da se doda 6. točka 
"Razno" 
Zapisnik sa prethodne sjednice jednoglasno je usvojen. 
 
 
 AD 1 
 
Dosadašnji vijećnik Mile Biondić pismeno je obavijestio Vijeće da je stavio svoj mandat u 
mirovanje, pa mu je prestao mandat u Vijeću Mjesnog odbora Sveti Nikola. Gradski odbor HDZ-e 
odlučio je da mandat u Vijeću preuzima Branko Miljak, Crnčićeva 2, koji je i nazočan sjednici. 
Branko Miljak je potpisao "Izjavu- prisegu", te je sudjelovao u radu Vijeća. 
 
 
 



  2

AD 2 
Pročelnik Odjela za gradsku samoupravu i upravu uputio je dopis Vijeću MO s uputama i 
postupcima oko predlaganja i realizacije Prioriteta malih komunalnih radova na području Mjesnog 
odbora. Vijeće je pozvano da se očituje o potrebi održavanja zajedničkog sastanka sa sudionicima 
realizacije komunalnih prioriteta, Energo, d.o.o ,Rijeka promet,d.d. i Gradskim odjelom za 
komunalni sustav.  
 
Zaključak: 
 
Vijeće je mišljenja da se takav sastanak održi, jer se na taj način najbrže doñe do novih 
informacija iz komunalne domene, te da se o tome obavijesti Odjel za samoupravu i upravu. 
 
AD 3 
Vijeće je primilo na znanje obavijest Rijeka prometa d.o.o u kojoj se udovoljava traženju "3. maja" 
za poboljšanjem prometne signalizacije u Ulici Milutina Barača, naročito prema ulazu u 
Broogrdilište. 
 
AD 4 
Caffe bar "Gallery A je to", A.Kosića 11, zatražila je dozvolu za produženje radnog vremena za dan 
21. rujna 2012. godine, na način da radi do 02,00. Vijeće je mišljenja da se zahtjevu može 
udovoljiti, te da se o tome obavijesti Gradski odjel za poduzetništvo. 
 
AD 5 
Pisane Upute za izradu programa rada za 2013. godinu su vijećnici primili, te se pristupilo raspravi. 
Zaključeno je da se u ponešto izmijenjenim obrascima planira program sličan ovogodišnjem  s tim 
da se za iduću godinu pripremi i program za ekološku akciju na nekom od zapuštenih prostora MO. 
Marin Barać predlaže da bi osmislio 4 kazališne predstave u napuštenim prostorima na Krnjevu, te 
bi se javio za financijsku podršku na natječaj Gradskog odjela za kulturu. Svjestan je zahtjevnosti 
takvog progrma, ali će sam pokušati  osmisliti i pripremiti program. Predsjednica naglašava 
potrebu planiranja suradnje s nacionalnim manjinama, njih 13, od kojih su neke već ponudile svoje 
programe.Takoñer, planirati predavanja iz područja zdravstveno-društvenih tema kojih je već 
nekoliko uspješno odrañeno u ovoj godini. Trenutno je u pripremi predavanje na temu gripe, a i 
tribina o nasilju u obitelji, te posjet Židovskoj općini i obilazak Sinagoge. 
Prijedlog programa ćemo razmotriti na idućoj sjednici, a konačna verzija se može pripremiti nakon 
povratne informacije resornih organa o financijskoj potpori pojedinog programa. Sve mora biti 
pripremljeno do 15. listopada. 
 
AD 6 
- Predsjednica predlaže da se zatraži postavljanje kontejnera za odlaganje odjeće i obuće, s čim 

se Vijeće složilo i sugeriralo lokacije u Ulici I.Lupisa, Medovićevoj i Udatnoga. 
- Odjel za komunalni sustav je zatražio pomoć u lociranju jarbola za vješanje zastava, a u svrhu 

utvrñivanja vlasništva istih te njihovog održavanja. Vijećnici su zamolbu za pomoć primili na 
znanje. 

- Marin Barać, kao sudionik sastanka u HEP-u vezano za trenutne radove na prometnicama 
našeg područja, izvještava da se radi na raspletu električnih kablova od nove trafo-stanice kroz 
naselje u skladu sa standardima EU. 

- Marin Barać izvještava o sudjelovanju naših predstavnika na sportskim natjecanjima za Dan 
Grada, a na kojim su naši predstavnici osvojili drugo mjesto u boćanju u kome su se natjecale 
23 ekipe, te treće u briškuli i trešeti od 26 prijavljenih, što je za svaku pohvalu. 

 
Sjednica je završila u 18.30 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Sveti Nikola: 
 

Darinka Ban Ida Mahmutefendić 
 

 


